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Protokół Nr XLI/2017 

z XLI Sesji Rady Miejskiej w Strykowie, która odbyła się 

w dniu 26 października  2017 r. w siedzibie Urzędu Miejskiego  w Strykowie  

 

W posiedzeniu uczestniczyli: 

radni Rady Miejskiej w Strykowie wg listy obecności, 

przewodniczący Zarządów osiedli m. Stryków wg listy obecności, 

sołtysi wg listy obecności, 

osoby zaproszone wg listy obecności. 

 

 Ad pkt. 1 Otwarcie obrad XLI Sesji Rady Miejskiej w Strykowie i stwierdzenie 

prawomocności obrad. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie Paweł Kasica o godz. 10.00 otworzył 

XLI  sesję  i po powitaniu wszystkich obecnych na sali stwierdził, że zgodnie z listą 

obecności aktualnie w posiedzeniu uczestniczy 12 radnych, co wobec ustawowego składu 

rady wynoszącego 15 osób stanowi quorum pozwalające na podejmowanie prawomocnych 

decyzji. 

 

Ad pkt. 2 Powierzenie obowiązków sekretarza obrad jednemu z 

wiceprzewodniczących Rady Miejskiej  w Strykowie. 

 

Przewodniczący RM powierzył obowiązki sekretarza obrad Wiceprzewodniczącemu RM w 

Strykowie  Andrzejowi Pożarlikowi. 

 

Ad. pkt 3 Przyjęcie porządku obrad. 

 

Porządek obrad XLI sesji: 

1. Otwarcie obrad XLI sesji i stwierdzenie quorum. 

2. Powierzenie obowiązków sekretarza obrad jednemu z Wiceprzewodniczących 

Rady Miejskiej w Strykowie. 

3. Przyjęcie porządku obrad. 

4. Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków. 

5. Sprawozdanie Burmistrza Strykowa  z działalności w okresie między sesjami. 

6. Sprawozdanie Przewodniczącego Rady i Przewodniczących stałych komisji rady 

z działalności w okresie między sesjami. Informacja dot. analizy oświadczeń 

majątkowych za 2016 rok radnych RM.  

7. Podjęcie uchwał: 

a) w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości na 

terenie Gminy Stryków na 2018 rok, 

b) w sprawie obniżenia ceny skupu żyta do celów wymiaru podatku rolnego 

na 2018 rok, 

c) w sprawie zmian budżetu i zmian w budżecie Gminy Stryków na 2017 rok 

oraz zmiany planu finansowego Zakładu Gospodarki Komunalnej i 

Mieszkaniowej w Strykowie na 2017 rok, 

d) w sprawie udzielenia pomocy finansowej na rzecz Gminy Czersk powiat 

Chojnicki, 

e) w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Stryków na 

lata 2017-2027, 
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f) w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy z 

dotychczasowym dzierżawcą części nieruchomości, 

g)  w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowej sześcioletniej 

Szkoły Podstawowej Nr 1 im. Władysława Jagiełły w Strykowie w 

ośmioletnią Szkołę Podstawową Nr 1 im. Władysława Jagiełły w Strykowie, 

h) w sprawie stwierdzenia przekształcenia Zespołu Szkół Nr 1 w Strykowie w 

ośmioletnią Szkołę Podstawową Nr 2 im. Noblistów Polskich w Strykowie,  

i) w sprawie stwierdzenia przekształcenia Zespołu Szkół Nr 2 w 

Bratoszewicach w ośmioletnią Szkołę Podstawową Nr 2 im. ks. Idziego 

Radziszewskiego w Bratoszewicach, 

j) w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowej sześcioletniej 

Szkoły Podstawowej im. 24 Lutego 1863 Roku w Dobrej w ośmioletnią 

Szkołę Podstawową im. 24 Lutego 1863 Roku w Dobrej, 

k) w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowej sześcioletniej 

Szkoły Podstawowej im. gen. dyw. Tadeusza Kutrzeby w Koźlu w 

ośmioletnią Szkołę Podstawową im. gen. dyw. Tadeusza Kutrzeby w Koźlu, 

l) w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowej sześcioletniej 

Szkoły Podstawowej im. Henryka Sienkiewicza Niesułkowie w ośmioletnią 

Szkołę Podstawową im. Henryka Sienkiewicza w Niesułkowie, 

m) w sprawie wyrażenia zgody na budowę obelisku z głazu kamiennego i 

tablicą pamiątkową w Bratoszewicach, 

n) w sprawie zniesienia prawnej ochrony drzewa w postaci pomnika 

przyrody, 

o) w sprawie terminu rozpatrzenia skargi na działanie Burmistrza Strykowa. 

 

8. Interpelacje i zapytania radnych. 

9. Wolne wnioski i sprawy różne. 

10. Przyjęcie protokołu Komisji Uchwał i Wniosków. 

11. Zamknięcie obrad. 

Głosowanie nad przyjęciem porządku obrad:  

12 głosów za  

0 głosów przeciwnych  

0  głosy  wstrzymujące  się  

 

Ad pkt. 4 Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków. 

 

Do pracy w  Komisji Uchwał i Wniosków zgodę wyrazili następujący radni: 

1) Łukasz Orłowski 

2) Marek Gierat 

3) Damian Drzewiecki, 

 

Głosowanie nad powołaniem Komisji Uchwał i Wniosków w  w/w składzie:  

13 głosów za bez głosów przeciwnych i  głosów wstrzymujących się. 

 

Ad. pkt. 5 Sprawozdanie Burmistrza Strykowa  z działalności w okresie między sesjami. 

Pan Andrzej Jankowski Burmistrz Strykowa mówił o: 

 rozmowach z nowymi podmiotami gospodarczymi zainteresowanymi powierzchnią 

około 50 ha gruntów na terenie naszej gminy, 

 obchodach Dnia Edukacji Narodowej połączonych z otwarciem nowej sali 

gimnastycznej w Szkole Podstawowej w Koźlu. 
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Pan Burmistrz przekazał podziękowanie dla tych przewodniczących jednostek 

pomocniczych Gminy Stryków , którzy przekazali środki finansowe na opracowanie 

dokumentacji technicznej budowy sali gimnastycznej, 

 udziale w posiedzeniu Komisji Oświaty, na którym został szczegółowo  

omówiony projekt budowy kompleksu szkolno-sportowego na terenie naszej gminy. 

 

Ad. pkt. 6 Sprawozdanie Przewodniczącego rady i Przewodniczących stałych 

komisji rady z działalności w okresie między sesjami. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie poinformował o: 

 dokonaniu analizy  danych zawartych w oświadczeniach majątkowych radnych 

złożonych za 2016 rok, 

 udziale w otwarciu nowej sali gimnastycznej w Szkole Podstawowej w Koźlu, 

 udziale w posiedzeniach merytorycznych komisji rady w miesiącu październiku, 

 złożeniu w biurze Rady Miejskiej w Strykowie informacji o stanie realizacji zadań 

oświatowych w roku szkolnym 2016/2017. 

Radna Anna Ślęzak Przewodnicząca Komisji Budżetu i Mienia Komunalnego RM w 

Strykowie poinformowała, że Komisja na posiedzeniu opiniowała projekty uchwał na 

dzisiejszą sesję rady. 

Radny Karol Lenart Przewodniczący Komisji Rolnictwa i Infrastruktury RM w 

Strykowie poinformował, że Komisja na posiedzeniu zapoznała się z informacją dot. stanu 

zaawansowania zmian w planach zagospodarowania przestrzennego Gminy Stryków. 

Radny Grzegorz Kozłowski Przewodniczący  Komisji Oświaty i spraw Obywatelskich 

RM w Strykowie poinformował, że Komisja na posiedzeniu zapoznała się z projektem 

technicznym kompleksu szkolno-sportowego. Informację przedstawił zaproszony na 

posiedzenie Komisji projektant. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie poinformował, że posiedzenie Komisji 

Rewizyjnej Rady Miejskiej w Strykowie odbędzie się w dniu 27 października 2017 r.  

Ad. pkt. 7 Podjęcie uchwał: 

a) w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości na 

terenie Gminy Stryków na 2018 rok, 

Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał tytuł projektu uchwały i  poinformował, że projekt 

uchwały posiada pozytywną opinię merytorycznej Komisji Rady Miejskiej w Strykowie. 

Pytań do projektu uchwały nie było. 

Głosowanie nad przyjęciem uchwały:  

15 głosów za  

0 głosów przeciwnych  

0  głosów  wstrzymujących  się  

 

b) w sprawie obniżenia ceny skupu żyta do celów wymiaru podatku rolnego 

na 2018 rok, 

Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał tytuł projektu uchwały i  poinformował, że projekt 

uchwały posiada pozytywną opinię merytorycznej Komisji Rady Miejskiej w Strykowie. 

Pytań do projektu uchwały nie było. 

Głosowanie nad przyjęciem uchwały:  

14 głosów za  

0 głosów przeciwnych  

0  głosów  wstrzymujących  się  
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c) w sprawie zmian budżetu i zmian w budżecie Gminy Stryków na 2017 rok 

oraz zmiany planu finansowego Zakładu Gospodarki Komunalnej i 

Mieszkaniowej w Strykowie na 2017 rok, 

Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał tytuł projektu uchwały i  poinformował, że projekt 

uchwały posiada pozytywną opinię merytorycznej Komisji Rady Miejskiej w Strykowie. 

Pytań do projektu uchwały nie było. 

Głosowanie nad przyjęciem uchwały:  

13 głosów za  

0 głosów przeciwnych  

1 głos  wstrzymujący  się  

 

d) w sprawie udzielenia pomocy finansowej na rzecz Gminy Czersk powiat 

Chojnicki, 

Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał tytuł projektu uchwały i  poinformował, że projekt 

uchwały posiada pozytywną opinię merytorycznej Komisji Rady Miejskiej w Strykowie. 

Pytań do projektu uchwały nie było. 

Głosowanie nad przyjęciem uchwały:  

15 głosów za  

0 głosów przeciwnych  

0  głosów  wstrzymujących  się  

 

e) w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Stryków na 

lata 2017-2027, 

Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał tytuł projektu uchwały i  poinformował, że projekt 

uchwały posiada pozytywną opinię merytorycznej Komisji Rady Miejskiej w Strykowie. 

Pytań do projektu uchwały nie było. 

Głosowanie nad przyjęciem uchwały:  

13 głosów za  

0 głosów przeciwnych  

2 głosy  wstrzymujące  się  

 

f) w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy z 

dotychczasowym dzierżawcą części nieruchomości, 

Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał tytuł projektu uchwały i  poinformował, że projekt 

uchwały posiada pozytywną opinię merytorycznej Komisji Rady Miejskiej w Strykowie. 

Pytań do projektu uchwały nie było. 

Głosowanie nad przyjęciem uchwały:  

15 głosów za  

0 głosów przeciwnych  

0  głosów  wstrzymujących  się  

 

g)  w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowej sześcioletniej 

Szkoły Podstawowej Nr 1 im. Władysława Jagiełły w Strykowie w 

ośmioletnią Szkołę Podstawową Nr 1 im. Władysława Jagiełły w Strykowie, 

Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał tytuł projektu uchwały i  poinformował, że projekt 

uchwały posiada pozytywną opinię merytorycznej Komisji Rady Miejskiej w Strykowie. 

Pytań do projektu uchwały nie było. 

Głosowanie nad przyjęciem uchwały:  

15 głosów za  

0 głosów przeciwnych  
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0  głosów  wstrzymujących  się  

 

 

h) w sprawie stwierdzenia przekształcenia Zespołu Szkół Nr 1 w Strykowie w 

ośmioletnią Szkołę Podstawową Nr 2 im. Noblistów Polskich w Strykowie,  

Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał tytuł projektu uchwały i  poinformował, że projekt 

uchwały posiada pozytywną opinię merytorycznej Komisji Rady Miejskiej w Strykowie. 

Zgodnie z ustaleniami na posiedzeniu Komisji Oświaty wszystkie projekty uchwał maja 

zmienioną podstawę prawną. Poprawione projekty uchwał zostały przesłane radnym przed 

sesją. 

Radny Damian Drzewiecki mówił, że w projekcie uchwały przeniesiony jest wprost z 

ustawy zapis: 

Stwierdza się, że z dniem 1 września 2017 r. Zespół Szkół Nr 1 w Strykowie z siedzibą: 

Stryków ul. Targowa 21, 95-010 Stryków, w skład którego wchodzi jedynie dotychczasowa 

sześcioletnia Szkoła Podstawowa Nr 2 im. Noblistów Polskich w Strykowie i dotychczasowe 

Gimnazjum Nr 1 w Strykowie, staje się ośmioletnią Szkołą Podstawową Nr 2 im. Noblistów 

Polskich w Strykowie z siedzibą: Stryków ul. Targowa 21, 95-010 Stryków. 

Radny mówił, że jego zdaniem niepotrzebne jest tu słowo jedynie. Analogicznie jest to 

powielone w uchwale dot. szkoły w Bratoszewicach. 

Radny pytał jakie świadectwo ukończenia szkoły otrzymają gimnazjaliści po przekształceniu 

tej szkoły? 

Pani Anna Sasin Sekretarz Gminy Stryków wyjaśniła, że nie likwidujemy gimnazjum i nie 

przekształcamy. Z mocy ustawy Zespół Szkół gdzie wchodzi w skład gimnazjum i szkoła 

podstawowa staje się ośmioletnią szkołą podstawową. 

Uczniowie gimnazjum otrzymają świadectwo ukończenia gimnazjum. 

Głosowanie nad przyjęciem uchwały:  

15 głosów za  

0 głosów przeciwnych  

0  głosów  wstrzymujących  się  

 

i) w sprawie stwierdzenia przekształcenia Zespołu Szkół Nr 2 w 

Bratoszewicach w ośmioletnią Szkołę Podstawową Nr 2 im. ks. Idziego 

Radziszewskiego w Bratoszewicach, 

Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał tytuł projektu uchwały i  poinformował, że projekt 

uchwały posiada pozytywną opinię merytorycznej Komisji Rady Miejskiej w Strykowie. 

Głosowanie nad przyjęciem uchwały:  

15 głosów za  

0 głosów przeciwnych  

0  głosów  wstrzymujących  się  

 

j) w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowej sześcioletniej 

Szkoły Podstawowej im. 24 Lutego 1863 Roku w Dobrej w ośmioletnią 

Szkołę Podstawową im. 24 Lutego 1863 Roku w Dobrej, 

Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał tytuł projektu uchwały i  poinformował, że projekt 

uchwały posiada pozytywną opinię merytorycznej Komisji Rady Miejskiej w Strykowie. 

Radny Bogdan Walczak mówił, że skoro szkoły w Strykowie i w Bratoszewicach  mają 

nadany numer jego zdaniem pozostałe szkoły też powinny mieć nadany numer. Przecież 

organ założycielski jest jeden. 
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Radny Krzysztof Bandurowicz mówił, że póki co w tych miejscowościach są tylko jedyne 

szkoły więc nie ma powodu nadawania im numerów. W Strykowie są dwie więc jest logiczne 

nadanie im numeracji. 

Pani Anna Sasin Sekretarz Gminy Stryków wyjaśniła, że te szkoły funkcjonują od dawna i 

nazwy im nadane zostały zawarte w akcie założycielskim szkoły. 

Głosowanie nad przyjęciem uchwały:  

15 głosów za  

0 głosów przeciwnych  

0  głosów  wstrzymujących  się  

 

k) w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowej sześcioletniej 

Szkoły Podstawowej im. gen. dyw. Tadeusza Kutrzeby w Koźlu w 

ośmioletnią Szkołę Podstawową im. gen. dyw. Tadeusza Kutrzeby w Koźlu, 

Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał tytuł projektu uchwały i  poinformował, że projekt 

uchwały posiada pozytywną opinię merytorycznej Komisji Rady Miejskiej w Strykowie. 

Pytań do projektu uchwały nie było. 

Głosowanie nad przyjęciem uchwały:  

15 głosów za  

0 głosów przeciwnych  

0  głosów  wstrzymujących  się  

 

l) w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowej sześcioletniej 

Szkoły Podstawowej im. Henryka Sienkiewicza Niesułkowie w ośmioletnią 

Szkołę Podstawową im. Henryka Sienkiewicza w Niesułkowie, 

Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał tytuł projektu uchwały i  poinformował, że projekt 

uchwały posiada pozytywną opinię merytorycznej Komisji Rady Miejskiej w Strykowie. 

Pytań do projektu uchwały nie było. 

Głosowanie nad przyjęciem uchwały:  

15 głosów za  

0 głosów przeciwnych  

0 głosów  wstrzymujących  się  

 

Radny Bogdan Walczak po głosowaniu powiedział, że jak zostanie wybudowany kompleks 

szkolno-sportowy to Stryków zostanie bez szkoły podstawowej bo szkoła będzie w 

Smolicach. 

m) w sprawie wyrażenia zgody na budowę obelisku z głazu kamiennego i 

tablicą pamiątkową w Bratoszewicach, 

Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał tytuł projektu uchwały i  poinformował, że projekt 

uchwały posiada pozytywną opinię merytorycznej Komisji Rady Miejskiej w Strykowie. 

Pytań do projektu uchwały nie było. 

Głosowanie nad przyjęciem uchwały:  

15 głosów za  

0 głosów przeciwnych  

0  głosów  wstrzymujących  się  

 

n) w sprawie zniesienia prawnej ochrony drzewa w postaci pomnika 

przyrody, 

Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał tytuł projektu uchwały i  poinformował, że projekt 

uchwały posiada pozytywną opinię merytorycznej Komisji Rady Miejskiej w Strykowie. 

Pytań do projektu uchwały nie było. 
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Głosowanie nad przyjęciem uchwały:  

15 głosów za  

0 głosów przeciwnych  

0  głosów  wstrzymujących  się  

 

o) w sprawie terminu rozpatrzenia skargi na działanie Burmistrza Strykowa 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał tytuł projektu uchwały i  poinformował, że projekt 

uchwały posiada pozytywną opinię merytorycznej Komisji Rady Miejskiej w Strykowie. 

Strony powinny być zawiadomione aby miały możliwość udziału w posiedzeniu Komisji 

Rewizyjnej, która będzie badała zarzuty postawione w skardze. 

Pytań do projektu uchwały nie było. 

Głosowanie nad przyjęciem uchwały:  

15 głosów za  

0 głosów przeciwnych  

0  głosów  wstrzymujących  się  

Ad. pkt. 8 Interpelacje i zapytania radnych. 

Radni nie składali interpelacji oraz nie zadali pytań. 

 

Ad. pkt. 9 Wolne wnioski i sprawy różne. 

Nie zgłoszono wniosków. Spraw różnych nie omawiano. 

 

Ad. pkt. 10 Przyjęcie protokołu Komisji Uchwał i Wniosków. 

 

Przed przedstawieniem protokołu Komisji Uchwał i Wniosków radny Bogdan 

Walczak mówił, że odwołuje się do mieszkańców Strykowa, do właścicieli działek przy ul. 

Żytniej i Zlotowej aby zainteresowali się swoją własnością i uporządkowali swoje zaniedbane 

działki, co jest w tej chwili widoczne po wybudowaniu drogi i nie czekaniu aż zrobi to za nich 

gmina. 

Przewodniczący Komisji Uchwał i Wniosków radny Damian Drzewiecki odczytał 

protokół Komisji U i W i poinformował, że na posiedzeniu w dniu 26 października 2017  roku 

Komisja nie przyjęła wniosków. 

Głosowanie nad przyjęciem protokołu:  

15 głosów za  

0 głosów przeciwnych  

0  głosów  wstrzymujących  się  

Ad. pkt. 11 Zamknięcie obrad. 

Przewodniczący RM w Strykowie Paweł Kasica odczytał orzeczenie Wojewódzkiego Sądu  

Administracyjnego w Bydgoszczy uchylające  rozstrzygnięcie Wojewody Kujawsko-

Pomorskiego dotyczące uchwały Rady Miejskiej Inowrocławia ws. sprzeciwu wobec 

zapowiadanych zmian w prawie samorządowym. Wojewoda Kujawsko-Pomorski w czerwcu 

2017 r. stwierdził nieważność w/w uchwały uznając, że Rady Miejska Inowrocławia nie ma 

kompetencji do wypowiadania się w tych sprawach. 

Po wyczerpaniu przyjętego porządku obrad XLI  sesji Rady Miejskiej w Strykowie, 

prowadzący obrady Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie  o godz. 11.00 dokonał 

zamknięcia sesji mówiąc: ,, zamykam czterdziestą pierwszą  sesję Rady Miejskiej w 

Strykowie ˮ. 

Na tym protokół zakończono. 
Protokołowała:       Przewodniczący  

Rady Miejskiej w Strykowie    

Paweł Kasica 


